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РЕПРЕЗЕНТАТИВНОСТЬ ВУЗОВСКОЙ КОРПОРАТИВНОЙ КУЛЬТУРЫ: 

ОСОБЕННОСТИ МЕТОДОЛОГИИ ИССЛЕДОВАНИЯ 

 

И.Н. Богданова 

 

Выявляется репрезентативная сущность вузовской корпоративной культуры. В основу анализа 

полагается синтетическая методологическая установка, позволяющая избежать крайностей 

методологического объективизма и субъективизма как базовых парадигм исследования сущности 

корпоративной культуры. Данная методология исследования позволяет определить репрезентативную 

сущность корпоративной культуры как смысловую систему социокультурных форм, позволяющую 

отдельному субъекту и коллективу интерпретировать, воспринимать особым образом внутри- и 

вневузовские факты и явления. 
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I.N. Bogdanova 

Representation of the university corporate culture: peculiarities of investigation methodology 

 

It is revealed the essence of university corporate culture. The analysis presents synthetic methodological 

setting that avoids the extremes of methodological objectivism and subjectivism as a basic research paradigms 

essence of corporate culture. This research methodology is to determine the representative nature of corporate 

culture as a semantic system of social and cultural forms, allowing an individual subject and collective interpreted 

in a special way to take intra- and extra- university facts and phenomena. 
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culture of the university, subjects of corporate culture, cultural representation, forms of representation of the 
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